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BESZÁMOLÓ 
 
 

Beszámoló a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai működéséről 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata saját tulajdonú gazdasági társaságai beszámolási 
kötelezettséggel tartoznak Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felé 
pénzügyi- és szakmai tevékenységük vonatkozásában. 
 
Tajti József ügyvezető által megküldött, a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2024. évi működéséről 
szóló szakmai beszámoló az előterjesztés mellékletében olvasható. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet álláspontjuk kialakítására! 
 
 
Biatorbágy, 2025. február 11. 

 
 
 
            Kocsis József s.k. 

      polgármester 
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Határozati javaslat 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

…/2025. (II. 27.) határozata 
 

Beszámoló a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai működéséről 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
 

elfogadja 
 
 
 
a határozat mellékletét képező Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2024. évről szóló szakmai 
beszámolóját. 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
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Beszámoló 2024 
 

 
A Viadukt Sportegyesület Labdarúgó Szakosztálya a Magyar Labdarúgó Szövetség hivatalos 
Kiemelt Körzet Központjaként felel a régió tehetség gondozásáért. Feladatunk és célunk a helyi 
gyermekek, fiúk és lányok sportolásának biztosítása mellett a régió, környékbeli települések 
tehetséges gyermekeinek képzése és tehetségük kibontakoztatása. Mind az utánpótlásban 
mind a felnőtt és öregfiúk csapataival a régió meghatározó szakosztályaként tartanak számon. 
 
Felnőtt csapatunk évek óta a Pest megyei 1. osztályú bajnokság meghatározó csapata. A Pest 
megyei bajnokság országosan a legerősebb megyei bajnokság. 
 
Felnőtt labdarúgó csapatunk a 2023-24-es idényben a 13. helyen végzett, a 16 csapatos 
bajnokság utolsó harmadában. A tavaszi fordulókban veszélybe került az 1. osztályú tagság 
megtartása is, a kiesés szélére sodródott a csapat. Jó időben történt egy edzőváltás, Vincze 
Gábor helyét Urbán Zoltán vette át a kispadon. Az edzőváltás jól sikerült, új impulzust kaptak 
a játékosok és az utolsó fordulókban mutatott biztató és eredményes játékkal kiharcolták a 
bent maradást. 

2023-24 idény végeredmény 

               

 

 



Frissítés, generáció váltás és helyi kötődésű, fiatal játékosok beépítése megtörtént a 2023-24-
es idényben, azonban a gyengébb szereplés rámutatott hogy szükség van néhány rutinosabb 
és magasabb osztályt is megjárt labdarúgó idehozatalára. Sikerült három NB2-öt is megjárt 
labdarúgót a csapatba beépíteni, az egyikük ráadásul biatorbágyi lakos, itt kezdett el 
futballozni a Viadukt SE-ben. Rajtuk kívül még 2 játékost igazoltunk és az ifjúsági csapatból is 
hoztunk fel ismét játékosokat. 

A keret összeállítása jól sikerült, a beépített játékosok hozzátettek a csapat teljesítményéhez 
és emberileg is jól beilleszkedtek Mostanra egy erős, jó személyiségekből álló, szinte barátinak 
mondható társaság alakult ki, ahol sikerült a helyi kötődésű játékosok legalább 50%-os arányát 
megtartani. Továbbra is célunk hogy lehetőséget adjunk a Viadukt SE-ben nevelkedett 
játékosoknak a felnőtt csapatba kerülésre, a téli felkészülésre újabb két ifjúsági korú játékost 
hozunk fel az U19-es csapatból. 

Az őszi szezon után a 4. helyen fordult a csapatunk a tavaszi fordulókra. Az eredmény nagyon 
jónak mondható az előző évek nehézségei után, Igazság szerint nem ez a realitás, bár sok 
mérkőzésen játszott jól a csapat és mutatott jó teljesítményt, a valós ereje a csapatnak valahol 
a 4. és 8. hely között van. 

Szeretnénk a csapat gerincét megtartani és azt az irányvonalat tovább vinni, azaz a helyi 
fiatalok beépítése mellett néhány idősebb és rutinosabb játékost is szerepeltetni aki 
biztosítják az állandóságot és segítik a fiatalok bevezetését a felnőtt labdarúgásba. 

2024-25 őszi szezon 

                 



Felnőtt csapatunk 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Létesítmények kihasználtsága 
 
 
 

1. Kolozsvári utcai pálya 
 

• A pálya kihasználtsága elsősorban a délutáni órákban nagy. Itt edzenek a labdarúgók 
különböző korosztályos csapatai, az atléták és a frizbi csapat, valamint  tenisz oktatás 
is folyik. 

• A délelőtti órákban a Czuczor Gergely Katolikus Általános Iskola és Gimnázium 
használja rendszeresen a sportpályákat testnevelés órák megtartására. 

• A pályán található a Viadukt SE központi irodája, valamint az öltöző épületek, amik 
egyben szertárként is szolgálnak a különböző sportágak felszereléseinek. 

• Helyet biztosítunk  az intézményi Bozsik programnak, évi 4-4 rendezvényt tartunk az 
óvodás és az általános iskolás gyerekeknek. 
   

                                  
 

• A diákolimpiák különböző programjait is itt rendezik az iskolák, elsősorban a 
labdarúgás, atlétika és frizbi sportágakban.  

• Az MLSZ rendszeresen tart edzőképző tanfolyamokra felvételi vizsgát illetve képzési 
napokat sporttelepünkön. 

• Hét közben labdarúgó mérkőzések és atlétikai versenyek megrendezésében 
segédkezünk, nem csak a pályákat hanem az öltözőket is biztosítjuk ilyenkor. Sajnos 
csak hét közben lehet ezeket a versenyeket megrendezni. 

• Minden évben megrendezésre kerül az immár hagyományosnak mondható „Nagy 
Sportágválasztó”, ahol a közösség sportolni vágyó gyermekeink nagy része megjelenik. 
 
 



 
 

 
 
 

• A nyári táborok alkalmával is használatban van a sporttelep, főként az atléták veszi 
igénybe. 

• Ezt a sporttelepet használja a lakosság szabadidős sportolásra. Elsősorban a futópálya 
kihasználtsága jelentős, hét közben a reggeli és a délutáni órákban sokan futnak, 
kocognak. Hét végén csak a futás lehetséges, semmilyen más tevékenység nem 
megengedett, így nagyrészt üresen és kihasználatlanul áll a sporttelep. Sok család 
jönne be gyermekeikkel labdázni, sportolni, da az érvényben lévő megállapodás ezt 
nem teszi lehetővé.  
A hét közbeni 18,15 perces pályalezárás miatt csak egy edzéssáv marad, amikor edzeni 
tudnak a sportolók, így mind hét közben mind a hétvégén jelentős pályahiánnyal küzd 
az egyesület. Mindenképpen érdemes lenne a lehetőségeket megvizsgálni és a 
lakókkal való megállapodást módosítani! 
 
 
 



 
A pályahasználatot az alábbi táblázatok mutatják 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

2. Iharosi sporttelep 
 
 

• A sporttelep nagy füves és kis műfüves pályáit elsősorban a felnőtt és különböző 
utánpótlás labdarúgó csapatok használják edzésekre, mérkőzésekre.  

• A műfüves kispályát a lakosság használja sportolásra az esti órákban és hét végén. 
• A foci nyári táborok itt kerülnek megrendezésre, ilyenkor a teljes sporttelep 

használatban van. 
• A nagyteremben tartják edzéseiket a darts szakosztály versenyzői. 
• Külön termet rendeztünk be a szkander szakosztálynak, ahol készülni tudnak 

versenyeikre. 
• Télen a versenykerékpárosok is használják a főépületet termi edzésekre. 
• Külön helyiség van berendezve a fizioterápiás szakember számára, aki a sérült 

sportolókat kezeli. 



• Minden évben helyet adunk a Magyar Labdarúgó Szövetség edzőképző 
tanfolyamainak, jelenleg is zajlik egy tanfolyam előkészítése. Az elméleti előadások a 
nagyteremben, a gyakorlati  foglalkozások különböző sporttelepjeinken zajlanak. 

• Külön termet alakítottunk ki a sérült sportolókkal foglalkozó gyógytornász és 
fizioterapeuta számára, aki keddenként fogadja a pácienseket. 

 
 

 
 
A sporttelep kihasználtsága táblázatban 
 

 

 
 
 

3. Forrás utcai pálya 
 

• A Forrás utcai nagy műfüves pálya elsősorban a labdarúgó utánpótlás csapatok 
edzéseinek és mérkőzéseinek  megrendezését szolgálja. Ez az utánpótlás fő bázisa, 
de az öregfiúk csapata és a téli időszakban a felnőtt csapat is itt edz illetve játszik 
mérkőzéseket. 

• Mivel az egyesület az MLSZ Kiemelt Körzet Központjaként működik, így szinte 
minden hétvégén, elsősorban a vasárnapi napokon Bozsik-program 
megrendezésére kerül sor. Ezeken a programokon rengeteg gyermek és az őket 
kisérő szülő fordul meg a sporttelepen, akiknek kulturált kiszolgálása (öltözők, 
tiszta lelátók, mellékhelyiségek, büfé üzemeltetése) nagy kihívás elé állítja a 
kollégákat. 



• A bajnoki mérkőzéseket is itt játssza az utánpótlás, U12 korosztálytól egészen az 
U19 csapatig bezárólag. 

• Az MLSZ edzőképzések alkalmával is igénybe veszik a pályát az oktatási napokon. 
• Alkalmanként a repülőkorong szakosztály is rendez bajnoki mérkőzéseket és         
       tornákat. A 2024-es évben a frizbi országos diákolimpiai döntőnek is mi adtunk   
       helyet. 
• Kiemelt rendezvény a pályán a Viadukt SE hagyományos sportnapja 

főzőversennyel egybekötve, ahol számos szakosztály részt vesz és több száz fő 
sportol egész nap. A 2024-es évben októberben került az esemény megrendezésre. 
 
 
 
Képek a sportnapról 
 

 
 
 



                     
 
 
 
A Forrás utcai pálya kihasználtsága: 
 

 
 
 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
Pályabérlések: 
 
A Forrás utcai műfüves pályát környékbeli csapatok, elsősorban Páty és Herceghalom csapatai 
bérlik edzésekre és mérkőzésekre a téli időszakban.  
Az Iharosban a kis műfüves pálya van bérbe adva egész évben helyi baráti társaságoknak. A 
nagytermet az MLSZ Edzőképző Központja szokta bérbe venni tanfolyamok megrendezésére, 
ilyenkor pályabérlés is része a bérleti díjnak.  
A Kolozsvári utcai pályát egy érdi székhelyű nemzetközi iskola bérli testnevelés órák 
megtartására. 
Ezeken a rendszeresnek mondható alkalmakon kívül kapunk egyedi megkereséseket cégektől 
pálya vagy helyiség bérlésére, amiket általában elfogadunk, így igyekszünk a 
költségvetésünkhöz saját erővel is hozzájárulni. 
 
 
 
 
 
Személyi állomány: 
 
Az ügyvezetőn és létesítmény vezetőn kívül 8 fő gondnok látja el a sporttelepek 
környezetének, a pályáknak és a kiszolgáló létesítmények gondozását és karbantartását.  
A rendezvényekre, amikből minden héten több is jut, tisztán tartják az öltözőket és termeket, 
előkészítik a pályákat. Mossák és rendezik a szereléseket a labdarúgó csapatok részére. 
Novemberben 2 fő nyugdíjba ment, ők jelenleg nyugdíjasként folytatják tovább munkájukat. 
A gondnokok  minden héten kapnak egy aktuális pályabeosztást, ami alapján tudnak készülni 
az eseményekre. 



 
 
Példa egy heti pályabeosztásra: 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 



 
 
Sakk Szakosztály Beszámoló – 2024 év 

 

Három csapatunk indult az éves bajnokságokban.  Superligás (régi NB I) csapatunk a 23/24-es 
szezonban a 6. helyen végzett.  

 

 

A Nagykanizsa (Tuxera ANSK) és az Ajka csapata kiemelkedik a mezőnyből, mind játékos 
állományát, mint költségvetését tekintve. Az ellenük elért 6,5 pont a második legjobb az 
egész mezőnyben.  

Az idei cél a Superligában a 5-7. hely megszerzése, idén már nem a kiesés ellen küzdünk. 
Jelenleg a 8. helyen állunk, de a nálunk gyengébb utolsó 4 csapattal még nem játszottunk. 
Idén is megkeserítettük a nagyok dolgát, az első kettő ellen 7 pontot szereztünk. 

 

A 10 fős csapatban fordulónként 2 külföldi játékos játszhat. A mi csapatunkat 2 szlovák 
nemzetközi mester erősíti (utiköltség és egyéb költségek miatt nekünk erre tellik). Ők kiváló 
teljesítményt nyújtanak, közel 50%-os eredményt értek el a többi csapat vezető 
nagymesterei ellen.  

Kell 1 ifit és 1 nőt is szerepeltetni. Tóth-Göcző Melinda  stabilan tartja a női táblát, de sajnos 
két pici gyermek mellett nem mindig tudja vállalni a játékot. Ifjúsági játékosunk a saját 



nevelésű Szikszai Bertalan, aki a biai iskola 1. osztályában kezdett sakkozni, és jelenleg a 
nemzetközi mesteri cím megszerzése a cél. 

 

A 24/25-ös bajnokság állása: 

 

 

 

Az NB I-ben játszó második csapatunk a 23/24-es idényben 9. lett. Ez gyengébb a vártnál, de 
az erős mezőny jól szolgálja a játékosok fejlődését. A csapatunk idén is várhatóan a 
középmezőnyben végez.  

 

A Superligás és NB I-es csapatnak a felnőtt játékosai profik, vagy fő állás mellett magas 
szinten sakkozó „amatőrök”. Ők partinként pontpénz kapnak. Az NB I-es csapat kiváló 
játéklehetőséget biztosít  az ifik és a „régi motorosok” számára. Harmadik csapatunkban a 
tehetséges gyerekek és az „öregurak” játszanak. Ez a működési modell sikeresnek tűnik, 
biztosítja  az eredményes élsportot, az utánpótlást és a hobbisakkozók játéklehetőségét is. A 
24/25-ös szezonban még egy régionális csapatbajnokságban is gondolkodunk.  

 

Indulunk az ifjúsági és gyerek egyéni és csapat országos bajnokságokon, remélhetőleg EB-n, 
VB-n is. Sulyok Eszter a U20 női, Szikszai Bertalan a az U18 Magyar Bajnokságot nyerte meg.  
Orosz Tímea az U10 női Magyar Bajnokságon 2. lett. Ifi csapatunk -tartalékosan kiállva  7. 



helyet szerzett a 2024-as országos ifi csb-n. Szeretnénk nívós egyéni versenyt rendezni, de a 
jó minőségű szállás hiánya ezt nagyban akadályozza.  

 

Hozzánk igazolt Pintér József nagymester – olimpiai ezüstérmes –, aki kora miatt játékot már 
nem vállal, de világszinten oktatja legjobb ifjúsági játékosainkat.  

 

Erőfeszítéseket  teszünk névadó szponzor megtalálására, egyenlőre sikertelenül.  Az ebből 
várt plusz bevétellel tartósan a Superliga középcsapatává estleg éremesélyessé válhatnánk. 
Új célunk,  

hogy relatív kis összegű, 2-300 ezer forintos támogatást nyerjünk helyi, az ipari parkokban 
található cégektől. Ehhez Kérjük majd az Önkormányzat hathatós támogatását. 

 

Rendszeresen 10-12 gyerek látogatja a pénteki edzéseket, akik már elérték a versenyzői 
szintet. 

Évente 50-60 gyereket tanítunk meg alapszinten sakkozni. „Átszűrjük” az elsősöket, 
igyekszünk kiválasztani a tehetségeseket.  

 

Szerveztünk két edzőtábort, két gyerekversenyt. Bevált, hogy a pénteki edzések helyszíne újra 
a Faluház. Alkalmanként 15-10 gyerek és néhány érdeklődő felnőtt is részt vesz edzéseinken 
versenyzőinken kívül. 
Szeretnénk megtartani a jelenlegi szintet. Jó helyezéseket szeretnénk a diákolimpián, 
korosztályos bajnokságon. Hogy a tehetséges korosztályos versenyzőinket megtarthassuk, 
legalább a korosztályos bajnokságok, a diákolimpia, és a legtehetségesebbeknél évi egy-két 
felkészülési verseny költségeit viselnünk kell.  

Újra szervezünk a Városünnep alkalmából tartott sakkszimultánt vezető nagymesterrel. 

 

Ahhoz, hogy a jelenlegi játékosokat, struktúrát megtarthassuk, 9 – 9,5 millió forintos 
költségvetés szükséges. A további erőlelépéshez szükséges 2500 élő pont feletti 
játékos/edző szerződtetése minimum plusz 1 millió Ft lenne. És ez a költségvetés rendkívül 
feszített, egyéni versenyek, ifjúsági versenyek támogatására alig jut. Az első csapatnak és az 
ifiknek évi két 3-4 napos edzőtáborra lenne szüksége. Segítséget kérünk, hogy szponzorokat, 
névadó támogatót találva költségvetésünket stabilizálhassuk céljaink eléréséhez.  

 



Vagyongazdálkodás 2024. év  

 
2024.  évre nem terveztünk nagy volumenű beruházásokat, fejlesztéseket. 
Ennek ellenére két beruházás megvalósult. 

A Kolozsvári utcai sporttelepen a szerelések (mezek) számának növekedése 
szükségessé tette a tároló szekrények bővítését. 

 

 

 

 

 



A Forrás utca sporttelepen szükségessé vált egy garázs, hogy a traktort és az 
adaptereket illetve az egyéb eszközöket na a szabad ég alatt kelljen tárolni. 

A garázs beszerzése megtörtént és május hónapban összeszerelésre került. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



A beruházásokon kívül nagyobb volumen volt a Kolozsvári utcai sporttelepen a 
kihelyezett padok felujitása festéssel és a faelemek cseréjével. 

 

 

 

A beruházásokon kívül a sportpályák, épületek üzemeltetése, karbantartása 
folyamatos. Minden pályán elvégeztük illetve elvégeztettük az 
állagmegőrzéshez szükséges munkálatokat.  

A napi munkákat /fűnyírás, periméterek karbantartása, épületek, lelátók 
takarítása, műfüves pályák felkefélése kapuk javítása, kapuhálók cseréje stb./ 
mi végezzük. 



 A pályák felújítását /Iharosban lyuggalás, felülvetés, műfüveken a pályák 
utántöltése, locsolórendszerek téli víztelenítése/  külsővállalkozókkal 
végeztetjük.  

Az épületek karbantartása is folyamatos, az adódó karbantartási munkákat 
(festés, víz- és villanyszerelés) elvégeztük. 

A Kolozsvári utcai sporttelepen gyümölcsfákat ültettünk. 
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